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"Erosieprobleem blijft aanslepen in Tongeren"
nieuws

De afgelopen weken werden de Tongenaren twee keer geconfronteerd met ernstige
wateroverlast. Volgens de CD&V talmt de paarse meerderheid al jaren met het nemen van
concrete maatregelen. "De waterellende veroorzaakt telkens schade voor de inwoners en
de landbouwers. De Vlaamse overheid heeft nochtans voldoende subsidies beschikbaar
voor het steunen van erosieprojecten", aldus raadslid An Christiaens. Burgemeester
Carmen Willems ziet het enigszins anders, maar wil wel degelijk nieuwe
erosiemaatregelen nemen.
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De afgelopen weken werden de Tongenaren twee keer geconfronteerd met ernstige wateroverlast.
Volgens de CD&V talmt de paarse meerderheid al jaren met het nemen van concrete maatregelen.
"De waterellende veroorzaakt telkens schade voor de inwoners en de landbouwers. De Vlaamse
overheid heeft voldoende subsidies beschikbaar voor het steunen van de erosieprojecten, maar het
stadsbestuur maakt hier geen werk van", beweert raadslid An Christiaens.
"Het is voor iedereen duidelijk dat een grondig erosiebeleid zich opdringt. In 2000 was er de grote
waterschade in Diets-Heur waarna door de toenmalige vice-premier Dewael werd aangekondigd dat
er een erosiebesluit moest worden opgesteld. Pas in 2005 was dit klaar en werd er één erosiedossier
ingediend als principeaanvraag. Maar je krijgt alleen subsidies bij een definitieve aanvraag. Dit
gebeurde niet in 2006 en ook niet in 2007. Nochtans waren er telkens voldoende subsidies te
verkrijgen", aldus Christiaens.
Zo was er in 2006 meer dan 2,5 miljoen euro beschikbaar waarvan maar 756.000 euro werd
opgebruikt. Voor 2007 en 2008 zijn de cijfers gelijkaardig. "Tot vandaag heeft het stadsbestuur nog
altijd geen definitieve aanvraag ingediend en kan er dus niets gerealiseerd worden. De termijn
verstrijkt op 30 september. Wij manen de meerderheid dan ook aan om tijdig de nodige aanvragen te
doen zodat de inwoners én de landbouwers volgende keer van een ramp gespaard blijven. De
erosiemaatregelen worden sterk gesubsidieerd en dus zijn er voor de stad nauwelijks kosten aan
verbonden", luidt het.
Burgemeester Carmen Willems ziet het enigszins anders. "Indertijd is een algemeen erosieplan
ingediend, maar alleen de deelgemeenten Nerem, Vreren, Sluizen en Diets-Heur werden
geselecteerd. Je moet trouwens altijd eerst een principeaanvraag indienen. We gaan in september een
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begrotingswijziging goedkeuren om kleine ingrepen uit te voeren in de meest bedreigde gebieden.
Het definitieve dossier zal zeker tijdig ingediend worden want bijkomende middelen zien we altijd
graag komen. De eerder genomen erosiemaatregelen in Mal en Sluizen hebben wel degelijk hun
effect bewezen".(KS)
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